

اعلان
 Announcement

Date	14/04/2025	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	اسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	إنهاء المناقشات للإستحواذ على محافظ شركة الإثمار القابضة للتمويل والإستثمار Termination of Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios	الموضوع
Information	<p>تود مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب. (ويشار إليها بـ "جي إف إتش") و شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. (ويشار إليها بـ "الإثمار") إعلام السادة المساهمين بأنه وبعد إجراء البحوث والمناقشات الأولية، تم الانفاق المتبدال بين الطرفين بقرارهما بعدم مواصلة مساعيهما لإنتمام صفقة الإستحواذ على محافظ الإثمار التمويلية والاستثمارية وذلك لعدم استيفاء متطلبات إنتمام الصفقة.</p> <p>GFH Financial Group B.S.C. ("GFH") and Ithmaar Holding B.S.C. ("Ithmaar") would like to update the shareholders that following preliminary due diligence and discussions, both parties have mutually agreed to terminate the discussions as the requirements for the execution of the acquisition of Ithmaar's financing and investment portfolios have not been met.</p>	المعلومة
Expected Financial Impact	لا ينطبق. Not Applicable.	الأثر المالي المتوقع
Previous relevant disclosures (if any)	<p>إجراء محادثات للإستحواذ على محافظ إثمار التمويل والإستثمار الصادر بتاريخ 6 مارس 2024 و ما تبعها من إعلان النتوات بتاريخ 7 أبريل و 6 مايو 2024 و 6 يونيو 2024 و 19 سبتمبر 2024 و 20 أكتوبر 2024 و 24 نوفمبر 2024 و 24 ديسمبر 2024.</p> <p>Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios dated 6th March 2024, and the follow up announcement on progress dated 7th April, 6th May 2024, 6th June 2024, 19th September 2024, 20th October 2024, 24th November 2024 and 24th December 2024.</p>	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)

Name	Mariam Jowhary	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	المسمن الوظيفي
ختم الشركة		التوقيع
		